
Mariola Gawiowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 26.02.7419

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam siE z uprzejrnq proSb4 w imieniu mieszkaricow

Zawiiila o bieZ4ce naprawy ulicy Suszyckiej.

Mieszkaricy prosz4 i oczekuj 4,2e ulica Suszycka bqdzie ieszcze

w tym roku zbudowana.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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